
 

Concept Notulen 
 

Vergadering  

Datum 6 juni 2023 

Tijd: 20:00 uur 

Plaats: Joffershof en online 

 

Deelnemers:  

Roy Moeskops, Jan Manders, Bas van Treek, Sjaak Verstegen,  Juul de Bont, Rob Smeets, Cas Jost, Rein 

Verhoeven, Peter Rijnen, Huub Geurts, Noël Deryckere en Bram Verstegen. 

Afgemeld: Maarten Berbers en Wim Geurts 

1. Welkom:  

Rob is vandaag voorzitter en heet iedereen welkom op deze vergadering 

 

2. Notulen vorige vergadering dd. 2 mei 2023.  
Er zijn geen opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd..  
 
Actielijst: 
- Organiseren energiecafé: Huub informeert wederom bij de gemeente of er een plekje is vrijgekomen voor 
Vierlingsbeek. Wij staan namelijk op de wachtlijst van de gemeente. 
- Gesprek Herberg over de geparkeerde fietsen: Geconstateerd is dat er bordjes zijn geplaatst en dat de overlast 
van de fietsen beduidend minder is geworden. Punt kan verwijderd worden. We blijven het in de gaten houden. 
- Glasbak: Zaak is om dit zoveel mogelijk aan te geven middels de gemeenteapp. Alle meldingen worden nl. 
geregistreerd en vastgelegd. Er zal een hogere urgentie gelden als er meerdere registraties zijn. Rein stel artikel 
op t.b.v. Globaal en I love Vierlingsbeek en Groeningen waarbij nogmaals gewezen wordt op het belang van deze 
app  
- Calvariegroep: Jan en Wim hebben volgende week een afspraak bij de parochie 
- Boom Makken: Gemeente kan hierin niets betekenen. Wel kunnen zij evt. subsidie beschikbaar stellen om het 
onderzoek dat reeds is gedaan tot uitvoering te brengen. Van belang is dan wel dat er eerst overleg wordt gevoerd 
met de eigenaar. Rein zal dit voor zijn rekening nemen. Bij een akkoord van de eigenaar zal Rein samen met Bas 
deze aanvraag indienen. (Rik Kerkhof 0485-854404 onder actueel-nieuws-nieuwsberichten-aanvraag fin. Bijdrage 
goede ideeën  digitaal formulier invullen) 
- Bespreken maaiplan met gemeente. Rein heeft hierover overleg gevoerd. Zijn opmerkingen worden 
meegenomen. Volgend jaar wordt het maaibeleid wellicht herzien. 
Bordjes “beschikbaar gesteld door de dorpsraad” Nogmaals oproep om aan te geven bij de secretaris waar deze 
bordjes geplaatst moeten worden (o.a. bijenhotel en vliegtuigcrash) 
Kermis: er zijn veel enquêtes ingevuld en er is een mooie groep samengesteld die hierover gaat brainstormen 
morgen 7 juni. Er wordt gesproken over de invulling van de kermis dit jaar en de jaren erna. 
  

3. Ingekomen stukken: 
- Straatnaamgeving: Op verzoek van velen van ons hebben wij bij de gemeente aangegeven dat wij als dorpsraad 
betrokken willen blijven bij de straatnaamgeving in ons dorp.  
 

4. Algemene informatie: 
 
4.1 WIU 2022 en 2023 
In de WIU 2022 staat nog het punt open van de veiligheid van de Spoorstraat en de vele paaltjes in die straat. 
E.e.a. maakt het allemaal onoverzichtelijk temeer daar in de Spoorstraat ook nog eens de auto’s aan twee zijden 
staan geparkeerd. De gemeente heeft aangeboden hierover in overleg te willen treden met de dorpsraad. Noël zal 
dit oppakken. 



WIU 2023  
- Oversteekplaats fietspad Spoorstraat t.h.v. de dierenweide. Hiervoor is een suggestie gedaan door de gemeente 
maar wil dit met ons bespreken. Huub zal met de indieners van dit punt contact opnemen en dit punt verder 
opnemen met de gemeente. 
- Abri plaatsen zodat reizigers overdekt kunnen wachten op de buurtbus. De gemeente wil wel meewerken maar 
geeft aan dat er geen ruimte is voor een abri. Als grondeigenaren meewerken is dit bespreekbaar. Peter neemt dit 
punt voor zijn rekening. 
- Verkeersveiligheid Grotestraat Noord. Dit punt is al enkele jaren ingediend. Telkens geeft de gemeente aan dat er 
geen draagvlak zou zijn van de aanwonenden. Als er wel draagvlak is, zouden er mogelijk wel verkeersremmende 
maatregelen kunnen worden genomen. Het is aan de buurt om dit op te pakken. Hierin kunnen wij als dorpsraad 
geen rol spelen. Als de buurt komt met een getekende petitie willen wij als dorpsraad ons hier hard voor maken. 
 
4.2 Jaarverslag en jaarrekening 2022 
Het jaarverslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. De jaarrekening is in een eerder overleg goedgekeurd. 
De kascommissie zal nog een verslag aanleveren over haar bevindingen van de kascontrole. 
 
4.3 Bezoek burgemeester Moorman op 29 augustus 
De werkgroep komt binnenkort bijeen en zal een programma op gaan stellen. Zij hebben reeds een datumprikker 
rondgestuurd om e.e.a. in gang te zetten.  
 
4.4 Viva Vierlingsbeek en Groeningen 
- Op 23 mei is er een gesprek geweest op het gemeentehuis tussen wethouder Hendriks, ambtenaar Bart van oort 
en een afvaardiging van Joffershof, SLV, Dorpsraad en Viva. Het was een verkennend gesprek waarin de 
totstandkoming van de routekaart (het komen tot een MFA in Vierlingsbeek) besproken is. Iedereen is met een 
opdracht naar huis gegaan. Na de zomer volgt een vervolggesprek. Vraag van de dorpsraad is om in de media te 
communiceren wat de huidige stand van zaken is, ook als er niets of weinig nieuws is.  
- Op 14 juni is er een bijeenkomst over positieve gezondheid vanuit het domein gezondheid en zorg voor de 
kartrekkers en de initiatiefgroep. 
- Er zijn een aantal subsidieaanvragen verstuurd welke hopelijk voldoen aan de voorwaarden gesteld in de 4e en 5e 
tranche van de regiodeal. Wij verwachten hierover op korte termijn uitsluitsel. 
- Een afvaardiging van werkgroep wonen gaat zich buigen over CPO 
 
 
Rondvraag 
Jan: Er is een nabespreking stations schouw geweest. Losliggende tegens zijn opnieuw vastgelegd, een kapotte 
boom moet vervangen worden en in de toekomst wordt de SOS paal en info paal meegenomen in de inspectie. 
Peter: Heeft bij Volharding gesproken over het gebruik van Round Up. Huub heeft dit ook besproken met Leo 
Pingen van de groengroep van Volharding.  
Sjaak: storten gras in het perkje bij Volharding. Huub neemt dit ook op met Leo Pingen. 
Bram: Nadenken over een kerstborrel of een alternatief voor vrijwilligers in Vierlingsbeek. Mogelijk past dit in een 
ingediende subsidieaanvraag. Hierover hopen we volgende maand meer uitsluitsel te verkrijgen. We agenderen dit 
punt voor de volgende vergadering.  
Juul: er zijn goede ideeën in de werkgroep speeltuinen. Er is echter behoefte aan subsidies. Wij gaan hiervoor de 
mogelijkheden onderzoeken.  
Juul: Bordje pluktuin. Zou mooi zijn als er een bordje geplaatst wordt bij de pluktuin aan de Heihoekscheweg. 
Ideeën hiervoor zijn van harte welkom.  
  
 
Sluiting 
 
 



 

Actielijst: 

 

Actiehouder Actie omschrijving Datum 

Herkomst

Datum 

afronding 

gepland

Rein/Huub Organiseren energiecafé 01-11-23 07-03-23

Rein Artikel Globaal over belang gemeenteapp bij bv. 

glasbak en hondenpoep

06-06-23 04-07-23

Rein Boom Makken 06-06-23 04-07-23

Comm bezoek 

burgemeester

Organiseren bezoek burgemeester op 29 augustus 02-05-23 04-07-23

Allen Aangeven waar bordjes "mogelijk gemaakt door 

dorpsraad" geplaatst kunnen worden

02-05-23 04-07-23

Kermiscommissie Inventariseren wensen kermis vanaf 2024 07-03-23 04-07-23

Allen Event voor vrijwilligers 06-06-23 04-07-23

Allen Mogelijkheden bordje pluktuin 06-06-23 04-07-23

Noël WIU 2022: paaltjes en verkeerssituatie Spoorstraat 06-06-23 05-09-23

Huub WIU 2023: Oversteekplaats fietsers Spoorstraat 06-06-06-202305-09-23

Peter WIU 2023: Abri 06-06-23 05-09-23

Allen Mogelijkheden subsidie speeltuinen 06-06-23 05-09-23

Wim Bankje watermolen 11-05-21 01-01-24

Werkgroep 

Statuten

Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad 

Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement, wet 

WBTR en stemrecht

01-10-19 01-01-24

Leefbaarheid Parkeren Vrijthof 07-03-23 01-01-24

Sjaak Lampen kerktoren 06-07-21 01-01-24


